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Robert F. Kennedy, Jr. vystoupil na berlínské demonstraci proti vládním nařízením v souvislosti s
koronavirem. Mluví o tom, jak vlády milují pandemie, a proč, a k čemu všemu ji využívají.

Přepis:

Děkuji vám všem. U mě doma v USA zprávy říkají, že jsem tady dnes přiletěl, abych mluvil k asi 5000
nacistům. Zítra budou říkat, že ano, byl jsem tady a mluvil jsem možná k 3-5 tisícům nacistů. Ale
když se dívám na tohle publikum, vidím opak nacismu. Vidím lidi, kteří milují demokracii. Lidi, kteří
chtějí otevřenou vládu. Lidi, kteří chtějí vůdce, kteří jim nebudou lhát. Lidi, kteří chtějí vůdce, kteří
si nebudou vymýšlet nahodilá pravidla a regulace, aby mezi lidmi nařídili poslušnost.

Chceme vůdce ve zdravotnictví, kteří nemají finanční vazby na farmaceutický průmysl, kteří pracují
pro nás a ne pro velkou farmu. Chceme pracovníky, kterým záleží na zdraví našich dětí, a ne na
farmaceutických ziscích nebo vládní kontrole. Dívám se na tohle publikum a vidím všechny evropské
vlajky, vidím lidi každé barvy, vidím lidi z každého národu, každého vyznání, jak všem z nich záleží
na lidské důstojnosti, na zdraví dětí, na politické svobodě… tohle je opak nacismu! Vlády milují
pandemie.

Milují pandemie ze stejného důvodu, proč milují války. Protože jim dávají schopnost uvalovat na
populaci taková opatření, která by populace jinak vůbec nepřijala. Dává jim to možnost vytvářet
instituce a mechanismy pro vynucování poslušnosti. Něco vám povím. Je mi záhadou, že tito velcí a
důležití lidé jako Bill Gates, a Tony Fauci, plánovali a přemýšleli o této pandemii desítky let.
Plánovali ji, abychom byli v bezpečí, jak pandemie konečně přijde. Ale teď, když ji tu máme, oni ani
neví, o čem mluví.

Spíše to vypadá, že si postupně vymýšlí, co budou říkat. Nafukují čísla… nedokážou vám říct
úmrtnost na covid-19. Nedokážou nám dát PCR test, který vůbec funguje. Musí neustále měnit
definici covidu na úmrtních listech, aby vypadal nebezpečnější, než je. Jedna věc, která jim jde
dobře, je šíření strachu. Herman Göring před 75 lety svědčil v Norimberských procesech. Ptali se ho:
„Jak jste Němce přesvědčili, aby tohle vše přijali?” A on odpověděl: „To je snadné. Vůbec to nesouvisí
s nacismem.

Souvisí to s lidskou podstatou. Tohle můžete dělat v nacistickém režimu, v socialistickém režimu, v
komunistickém režimu, v monarchii a demokracii. To jediné, co vláda potřebuje, aby z lidí udělala
otroky, je strach. Pokud se vám je podaří vyděsit, můžete je přimět udělat cokoliv, co chcete.” Můj
strýc John Kennedy před 50 lety navštívil tohle město… Přišel sem do Berlína, protože Berlín byl
přední linií proti globální totalitě. Berlín je dnes znovu přední linií proti globální totalitě. Můj strýc
zde přišel a hrdě Němcům řekl: „Ich bin ein Berliner (Jsem Berlíňan).” Všichni z nás, kteří tu dnes
jsme, můžeme znovu s hrdostí říct: Ich bin ein Berliner.

Protože jste přední linií proti totalitě. Řeknu ještě jednu věc. Moc dobrou práci v ochraně veřejného
zdraví nedělají. Ale velmi dobrou práci dělají v tom, že využívají karanténu, aby dostali 5G do všech
našich komunit. A aby začali proces přesunu nás všech na digitální měnu, což je začátek otroctví.
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Protože pokud kontrolují váš bankovní účet, kontrolují vaše chování.

Všichni v televizi vidíme tyto reklamy, kde říkají: „5G přichází do vaší komunity. Bude to pro vás
všechny skvělá věc. Změní to vaše životy. Všechny vaše životy to nesmírně zlepší.” Musím říct, že je
to dost přesvědčivé. Když se na ty reklamy dívám, říkám si: To je skvělé, Už se nemohu dočkat, až to
tu bude. Protože budu schopen si stáhnout video hru za šest sekund namísto 16 sekund. Je to důvod,
proč do 5G investují 5 bilionů dolarů? Ne. Důvodem je sledování a sbírání dat.

Není to pro vás a mě, je to pro Billa Gatese, Jeffrey Zuckerberga a Bezose a všechny ostatní
miliardáře. Bill Gates říká, že jeho flotila satelitů bude schopná nepřetržitě sledovat každý čtvereční
centimetr na planetě. Ale to je jen začátek. Také vás bude moct sledovat pomocí všech vašich
chytrých zařízení, skrze biometrické rozpoznávání obličeje, skrze vaše GPS. Myslíte si, že Alexa
pracuje pro vás? Nepracuje pro vás, ale pracuje pro Billa Gatese, který vás špehuje.

Pandemie je příhodná krize pro elitu, která stojí za těmito nařízeními. Dává jim schopnost odstranit
střední třídu, zničit demokratické instituce přesunout všechno naše bohatství do hrstky miliardářů,
aby sami mohli zbohatnout tím, že zbytek z nás přivedou do chudoby. To jediné, co stojí mezi nimi a
našimi dětmi, je tohle publikum, které přišlo do Berlína. Dnes jim říkáme: Naši svobodu nám
nevezmete! Nebudete ničit zdraví naším dětem! Budeme požadovat navrácení naší demokracie! Moc
vám všem děkuji za to, že bojujete.
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